

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

1. The Samsung Referral Program ("**Promotion**") is available for Customers who pre-ordered a Galaxy S22 or Galaxy Tab S8 from Samsung Online Store (shop.samsung.com/ae) ("**Shop**") in the United Arab Emirates during the Pre-Order Period and have opted in to receive marketing communications.
2. The Promotion is valid from 8th of April 2022 up to 8th May 2022 ("**Promotion Period**") in the United Arab Emirates only and customers shall not be able to avail of the Promotion after the last day of the Promotion Period.
3. The Pre-order Period is the period that starts from February 9th 2022 00:01 AM and ends on March 3rd 2022 11:59 PM.
4. The Customers will receive a unique referral code ("**Code**") and may share their referral code with up to five (5) friends, family members or other recipients (each a "**Referral**").
5. Recipients may redeem the Code for a 10% discount on the purchase of a participating product ("**Referral Purchase**") during the Promotion Period only. Any discount unused on expiry of Promotion Period shall be forfeited and not redeemable.
6. Each Code may be redeemed only once.
7. The referring customer will receive a reward voucher ("**Reward Voucher**") that can be redeemed on the purchase of Smartphones, Tablets, Wearables, and Accessories at shop.samsung.com/ae/.
8. The participating products includes the below products only, subject to stock availability:

Product name
Galaxy S22
Galaxy S22+
Galaxy S22 Ultra
Galaxy Tab S8 5G
Galaxy Tab S8 Wifi
Galaxy Tab S8+ 5G
Galaxy Tab S8+ Wifi
Galaxy Tab S8 Ultra 5G
Galaxy Tab S8 Ultra Wifi

1. يتوفر برنامج ترشيح Samsung ("العرض الترويجي") للعملاء الذين طلبوا مسبقاً Galaxy S 22 أو Galaxy Tab S8 5G من Samsung Online Store (Shop.Samsung.com/ae) ("Shop") في الإمارات العربية المتحدة خلال فترة ما قبل الطلب واختاروا تلقي تنبيهات التسويق.
2. العرض ساري المفعول من 8 ابريل 2022 وحتى 8 مايو 2022 ("**فترة العرض الترويجي**") في الإمارات العربية المتحدة فقط، لن يكون العملاء قادرين على الاستفادة من العرض الترويجي بعد اليوم الأخير من فترة العرض الترويجي.
3. فترة ما قبل الطلب هي الفترة التي تبدأ من 9 فبراير 00:01 صباحاً وينتهي في 3 مارس 2022 11:59 مساءً.
4. سيحصل العملاء على رمز ترشيح فريد ("**رمز، الرمز**") وقد يشارك رمز الترشيح مع ما يصل إلى خمسة (5) أصدقاء أو أفراد العائلة أو مستلمين آخرين ("**الترشيح**").
5. قد يسترد المستلمون الرمز للحصول على خصم بنسبة 10٪ على شراء منتج مشارك ("**شراء الترشيح**") خلال فترة الترويج فقط. يتم إيقاف أي خصم غير مستخدم على انتهاء فترة الترويج وغير قابل للاسترداد.
6. قد يتم استرداد كل رمز مرة واحدة فقط.
7. سيحصل العميل المرشح على قسيمة مكافأة ("**قسمة مكافأة**") يمكن استبدالها عند شراء الهواتف الذكية والأجهزة اللوحية و الأجهزة القابلة للارتداء والملحقات في Shop.Samsung.com/ae/.
8. تتضمن المنتجات المشاركة المنتجات أدناه فقط، رهنا بالتوافر:

اسم المنتج
Galaxy S22
Galaxy S22+
Galaxy S22 Ultra
Galaxy Tab S8 5G
Galaxy Tab S8 Wifi
Galaxy Tab S8+ 5G
Galaxy Tab S8+ Wifi
Galaxy Tab S8 Ultra 5G
Galaxy Tab S8 Ultra Wifi

9. Customers will receive a Reward Voucher in the following amounts for Referral purchases made using their unique Code, depending on the participating product purchased and number of Referral purchases:

Participating product Name	Number of Referrals	Reward Voucher (AED)	Minimum Spend on Redemptions (AED)
Galaxy S22	1	180	181
Galaxy S22	2	360	361
Galaxy S22	3	540	541
Galaxy S22	4	720	721
Galaxy S22	5	900	901
Galaxy Tab S8	1	180	181
Galaxy Tab S8	2	360	361
Galaxy Tab S8	3	540	541
Galaxy Tab S8	4	720	721
Galaxy Tab S8	5	900	901

10. The total purchase price of the transaction on redemption must be greater than the total value of the Reward Voucher.
11. Reward Vouchers will be issued to eligible Customers fourteen (14) days after the end of the Promotion Period, following expiry of the return period of the corresponding Referral Purchase.
12. Reward Vouchers are valid 30 days from date of issue. Any balance remaining on expiry of the 30 days shall be forfeited and not redeemable.
13. Reward Vouchers are valid for single use only. Reward Vouchers cannot be partially redeemed and the entire Reward Voucher balance must be used on redemption in a single transaction.
14. The Code and Reward Voucher are not transferable, exchangeable or redeemable for cash and are not for resale.
15. Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Promotion or to modify these Terms and Conditions at any time prior to the Promotion Period.

9. سيحصل العملاء على قسيمة مكافأة كما هو مبين في المبالغ التالية لمشتريات الترشيح التي تم إجراؤها باستخدام الرمز ، اعتماداً على المنتج المشارك الذي تم شراؤه وعدد مشتريات الترشيح:

الحد الأدنى للإنفاق على الاسترداد (AED)	قسمة المكافأة (دا)	عدد الترشيحات	المنتج المشارك
181	180	1	Galaxy S22
361	360	2	Galaxy S22
541	540	3	Galaxy S22
721	720	4	Galaxy S22
901	900	5	Galaxy S22
181	180	1	Galaxy Tab S8
361	360	2	Galaxy Tab S8
541	540	3	Galaxy Tab S8
721	720	4	Galaxy Tab S8
901	900	5	Galaxy Tab S8

10. يجب أن يكون إجمالي سعر الشراء للمعاملة عن الاسترداد أكبر من القيمة الإجمالية لقسيمة المكافأة.
11. سيتم إصدار قسائم المكافآت للعملاء المؤهلين أربعة عشر (14) يوماً بعد انتهاء فترة العرض الترويجي، بعد انتهاء فترة إعادة شراء الترشيح .
12. قسائم المكافآت صالحة 30 يوماً من تاريخ الإصدار. يتم إلغاء أي رصيد متبقي عند انتهاء صلاحية 30 يوماً ولا يمكن استردادها.
13. قسائم المكافأة صالحة للاستخدام الفردي فقط. لا يمكن استبدال قسائم المكافآت جزئياً، ويجب استخدام رصيد قسيمة المكافآت بأكملها عند الاسترداد في معاملة واحدة.
14. لا يمكن نقل الكود ومكافآت ليست قابلة للتحويل أو استبدالها أو قابلة للاسترداد نقداً وليست لإعادة البيع.
15. تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالأحقية، وبملىء إرادتها ووفقاً للقوانين المعمول بها، في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة للعرض الترويجي، أو إجراء أي تعديل، تغيير، حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، وفي أي وقت سواء قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.

16. Samsung shall not be liable to the purchasing customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with these Terms and Conditions and/or this Promotion.

16. لا تتحمل سامسونج أي مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و / أو أضرار من أي نوع تتعرض لها بسبب الشراء و / أو استخدام هذا العرض أو عدم القدرة على استخدام هذا العرض الترويجي.

17. By participating in this Promotion, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to his or her participation in this Promotion, shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the UAE and such disputes shall be resolved by the competent courts in Dubai.

17. مشاركة في هذا العرض الترويجي، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كان طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بمشاركته في العرض الترويجي ، يخضع لقوانين ولوائح دولة الإمارات العربية المتحدة ويفسر وفقاً لها، وهذه النزاعات يتم الفصل بها من قبل المحاكم المختصة في دبي.